
 
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi, 31.05.2021, orele 10,30 

 
 
 Azi, data de mai sus, a avut loc ședinta extraordinară  a Consiliului Local 
Cătina, la Centru de zi Cătina, convocată prin Dispoziția Primarului nr. 103 din 
24.05.2021, la care a participat un numar de 11 consilieri locali si dl. Gîndac 
Ion - delegat sătesc pentru satul Slobozia . 

Doamna secretară declară deschise lucrarile ședintei fiind prezenti 11 
consilieri si supune la vot procesul verbal al ședintei anterioare care se aprobă 
cu 11 voturi  “pentru”. 
 Domnul primar prezintă ordinea de zi : 

1.  Aprobarea procesului-verbal al şedinţei anterioare . 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea  contului de execuție al 

bugetului local pe trimestrul I 2021 - inițiator primar Alexandru-Constantin 
Fulgeanu 

 3. Proiect de hotărâre privind propunerea de declarare a imobilului 
situat în comuna Cătina,sat. Cătina, nr. 86, județul Buzău, ca bun de uz și 
de interes public local - inițiator primar Alexandru-Constantin Fulgeanu 

 4. Diverse . 
 
 Dl. Primar supune la vot ordinea de zi care se aprobă cu 11 voturi 
pentru. 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea  contului de execuție al 
bugetului local pe trimestrul I 2021 
 Dl. Primar dă citire referatului de aprobare – procentele sunt îndeplinite 
cât de cât cat, avem probleme cu mediu , cu colectarea selectivă, au fost 
controale mari în județ și pe toată valea, stăm foarte rău din punct de vedere 
al colectării selective, am vorbit cu dl. Manea de la Pătărlagele este autorizat, 
o să facem documentele, o să ne dea tomberoane să vedem unde le instalăm , 
o să le dăm la oameni saci-pentru colectarea selectivaă, hătie, plastic, cticlă, 
etc., am să cer sprijin si de la Buzău și de la București, stișii că comuna Cătina 
nu este în programul cu ADI cu apa, nu avem posibilitatea înființării serviciului 
public de apă, ar trebuii organigrama cu 9 oameni să fie angajați, avem 
aproape 1200 locuințecu 7 lei /mc, deci nu acoperim nici salariul ,plus că nu 
avem rețeaua funcțională, am vorbit vineri cu directorul de la ADI, o să luăm 
și o hotărăre în ecast sens în ședință viitoare, nu avem domeniul publikc, 
intabulat, cadastrat, nu știm care este , noi vrem să facem dar cu ce ?, am 
spus că Primaria este un caz singular  fară carte funciară, dar nici domeniul 
public nu avem .    
 Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihaila Petre, Maracineanu Ion , Pasaroiu Ilie - aviz favorabil . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru. 

 



2. Proiect de hotărâre privind propunerea de declarare a 
imobilului situat în comuna Cătina,sat. Cătina, nr. 86, județul Buzău, 
ca bun de uz și de interes public local 

Dl. primar dă citire referatului de aprobare: este vorba de dispensarul 
uman, nu avem nimic , avem doar un proces verbal la Consiliului Popular, am 
făcut studio geo, am aderat pentru trei construcții pe un proiect-Școala Corbu, 
Căminul de la Corbu și de la Cătina, Șa Căminul de la Cătina o să-I schimb 
destinatia, o sa fie acolo logistic, spațiu de depozitare, acum nu mai îndeplinim 
condițiile pentru Cămin cultural , am comandat studio geo pentru toate 
constucțiile din administrare, școala veche Cătina o să o dărămăm și o să 
facem o sală de sport , referitor la terenul de pe Dilimanul din doemniul public 
nu se poate face nimic pentru că este teren fugitive l-am verificat și nu se 
poate face nimic, să găsim o modalitate să băgăm  dipensarul în domeniul 
public, am vorbit cu toată lumea, dispensarul are o fundație de 1,8, Primăria 
de 1,52, pe viitor dacă aveți o propunere, o idée la orice oră mă sunați să 
discutați cu mine, moara de apă am aflat că a fost vândută, există o posesie 
pe familia Frăsineanu care a văndut-o, s-au vândut niște elementepe acre o să 
le găsim pe la Buzău la Pârâul Frăsint . 

Dl. Popescu Vasile cei de la Buzău au discutat cu moștenitorii 
Frăsineanu. 

Dl. Primar Moara era patrimoniu, nu trebuia să se apropie de ea, terenul 
da, dar cladirea nu, am vorbit pentru Biserica de lemn să vedem ce putem 
face, postul de Poliție Cătina o să intre în renovare, am reușit și ne-am înscris 
la Programul sistematic , trebuie rezolvată si problema satului Orbari care nu 
există, o să facem un PUZ, referitor la PUG avem in el zone de  intreavilan 
inundabile, nu am gasit soluția la PUG care este valabil 10 ani deci până in 
2025, o sa se facă un etaj pe care o să-l folosim pentru Serviciul de pompieri, 
o să pun la dispoziție mașina mea de pompieri,  

Dl.președinte de ședintă avizul comisiilor de specialitate . 
 D-nii Mihăila Petre, Mărăcineanu Ion , Păsăroiu Ilie - aviz favorabil . 
 Dl. Birlodeanu Adrian referitor la plutele de pe Valea Catinei avem o 
mare problemă . 

Dl. primar – nu mai tai nimic, dar mi-a spus domnul vice despre acestă 
problemă, ne trebuiesc utilaje, o să curățăm plutele . 
 Dl. Birlodeanu niște spărtură de piatră pe dumul neasfaltat de pe Vale . 
 Dl. primar a venit domnul Posea de la Nehoiu care are contract de 
extracție balastru cu cei de a Ape si le-am impus ca din materialulș expoatatsa 
ne de-a și nouă o parte, deci material avem, dar este o prblemă- transportul, 
până acum tot ce am făcut am făcut cu mașina mea . 
 Dl. Birlodeanu – dar tractorul ? 
 Dl. primatr- da, dar nu se poate intra cu tractorul peste tot, vreau toate 
drumurile sa le fac cu piatră concasată, spartă, stiții cvă diferența de salariu 
pentru Madalin și Adi o suport eu ?  salariu de la primărie este foarte mic, nu 
stă nimeni, sunt zone în comună care nu sunt iluminate public, ttrebuie să ne 
ocupăm , s-a triplat cantitatea de gunoi, trebuie să modifcăm taxa la gunoi. 
 Dl. Florin Geantă am avut izlaz comunal la Leonte, ce s-a făcut cu el ? 
 Dl. primar nu avem documente,  săptămâna asta o să inregistrez drona 
pe primărie, acum două săptămâni unul de la Starchiojd a adus 12porci morți 
si i-a pus în drum la Dragaică si pe o raza de cel puțin 300 m mirosea foarte 
foarte urăt , am avut discuții sși cu primarii de la Chiojdu și de la Calvini 



pentru aruncarea gunoaielor pe raza comunei, trebuie să vedem unde punem 
platformele de gunoi . 

Dl. Președinte de ședință nemaifiind discuți supune la vot proiectul de 
hotărare, care se aprobă cu 11 voturi pentru . 

Dl. Gîndac Ion – oamenii de la Slobozia au solicitat să veniți sa discutați 
cu ei . 

Dl. primar – sâmbăta și dumineca ies la plimbare, deci vorbiți cu ei când 
vrea și o să vin , indicat ar fii sâmbăta sau dumineca, dar stabilim marțea 
viitoare pe data de 08.06.2021, ora 14,00 . 

Dl. Gîndac – drumurile de băgat balastru, avem șofer pe tractor sa fie 
indreptat drumulșdel a saivan. 

Dl. primar – nu avem masină , ne trebuie un 4x4, tractorul are instalația 
foarte proastă, am vorbit la Somaco la Buzau pentru deșeurile de acolo să ni 
le dea, să le folosim, referitor la școală nu mă înțeleg cu directorul școlii , nu 
mă refer la cadrele didactice, este vorba de cei care administrează scoala, 
Răzvan stă tot timpul beat, vreau săschimb acoperișul de la spațiu de 
depozitarede la școală, o ă facem și zidăria în regie proprie cu oamenii noștri . 

Dl. Birlodeanu dar cei de la ajutorul social ? 
Dl. primar – nu avem ce face cu ei , nu vrea să muncească nu vreau să 

le mai dau ajutor social, am dat în analiză o posibilitate  să ne înfrățim cu 
Republica Moldova , deci ne trebuie avizul dumneavostră , am vorbit să facem 
un puț forat in zona Heleșteu , să pot să alimentez baziul de la Sătic, proiectul 
a fost făcut fără aducțiune de apă  și apa trebuie testată, avem un bazin acolo 
dar nu-l putem folosi, o să-l tăiem în două ca să putem să-l folosim ,terenul 
pe Mlăcea este fugitiv, nu vreau să fie teren pârloagă cât o să fiu eu primar, 
toată conducta de apă va fii scosă pe domeniul public, si vreau să vă mai spun 
că de mâine bag clor în bazine în toate conductele de apă . 

Dl președinte de ședintă declară închise lucrările ședinței . 
 
 

    PREȘEDINTE DE ȘEDINTĂ,   SECRETAR GENERAL AL UAT, 
 
         Florin GEANTĂ                                              Dorina DIACONU 


